

# Information about Travelling to Thunder Bay

Northwestern Ontario Regional Stroke Network



980 Oliver Road  
Thunder Bay, ON  
Canada P7B 6V4

Telephone:  
**807-684-6000**  
[www.tbrhsc.net](http://www.tbrhsc.net)



Travelling to Thunder Bay for medical care can be difficult, especially if you have never been to Thunder Bay before. The information provided on this page is meant to help you find some of the basic services you'll need including accommodations and travel.

On the Thunder Bay Regional Health Sciences Centre (TBRHSC) website you will find information to help you during your stay in Thunder Bay. Click under **Information and Services**, in the orange box in the middle of the page. To the left hand side of the page, click **Coming to Thunder Bay**.

## Information for Indigenous Patients

People travelling from remote First Nation communities can find information on the TBRHSC website. Click under **Indigenous Health**

**Services**, in a green box in the middle of the page. To the left hand side of the page, click **Information for Indigenous Patients, Families, and Communities**.

Thunder Bay Regional Health Sciences Centre

- [www.tbrhsc.net](http://www.tbrhsc.net)

## Accommodations

The Airline Hotel and Conference Centre located at 698 W. Arthur Street offers patients and their families staying in Thunder Bay a special medical rate.

- Website: [www.airlinehotel.com](http://www.airlinehotel.com) Special Healthcare Rate
- Includes transportation to and from the TBRHSC 7:00am - 8:00pm daily
- To book phone: 1-800-465-5003 and quote code PATIENT
- Fax the Guestroom Reservation form to 807-475-4852
- On line bookings [www.airlinehotel.com](http://www.airlinehotel.com) - special code PATIENT

More accommodations can be found at the following websites:

- [www.thunderbay.ca/visiting/accommodations.htm](http://www.thunderbay.ca/visiting/accommodations.htm)
- [www.search.211north.ca](http://www.search.211north.ca)

Phone:

- 2-1-1
- Yellow Pages directory

## Maps and Transportation

- [www.thunderbay.ca/Visiting/Maps\\_and\\_Transportation](http://www.thunderbay.ca/Visiting/Maps_and_Transportation)

## Northern Health Travel Grant

The Northern Health Travel Grant helps pay some of the travel-related expenses for those who need to travel 100 km or more to receive specific medical services. You can find out more about this program at:

- [www.health.gov.on.ca/en/public/publications/ohip/northern.aspx](http://www.health.gov.on.ca/en/public/publications/ohip/northern.aspx)

---

Thunder Bay Regional Health Sciences Centre is a leader in Patient and Family Centred Care and a research and teaching hospital proudly affiliated with Lakehead University, the Northern Ontario School of Medicine and Confederation College.

Le Centre régional des sciences de la santé de Thunder Bay, un hôpital d'enseignement et de recherche, est reconnu comme un leader dans la prestation de soins et de services aux patients et aux familles et est fier de son affiliation à l'Université Lakehead, à l'École de médecine du Nord de l'Ontario et au Collège Confederation.

healthy  
together

En santé  
ensemble

# Renseignements concernant votre visite à Thunder Bay

Northwestern Ontario Regional Stroke Network



980, chemin Oliver  
Thunder Bay ON  
Canada P7B 6V4

Téléphone :  
**807 684-6680**  
www.tbrhsc.net



Se rendre à Thunder Bay pour obtenir des soins médicaux peut être difficile, surtout si vous n'avez jamais visité la région. Ces renseignements sont conçus pour vous aider à trouver certains des services de base dont vous aurez besoin, notamment l'hébergement et le transport.

Sur le site Web du Centre régional des sciences de la santé de Thunder Bay, vous trouverez de l'information pour simplifier votre séjour. Cliquez sur **Information and Services**, dans la case orange au milieu de la page. Sur le côté gauche de la page, cliquez sur **Coming to Thunder Bay** (se rendre à Thunder Bay).

## Information pour les patients autochtones

Les personnes qui arrivent des communautés de Premières nations éloignées peuvent trouver des renseignements sur le site Web du Centre régional des sciences de

la santé de Thunder Bay. Cliquez sur **Indigenous Health Services (services de santé pour les patients autochtones)**, dans la case verte au milieu de la page. Sur le côté gauche de la page, cliquez sur **Information for Indigenous Patients, Families, and Communities** (information pour les patients, les familles et les communautés autochtones).

Centre régional des sciences de la santé de Thunder Bay

- [www.tbrhsc.net/fr](http://www.tbrhsc.net/fr)

## Hébergement

Le Airlane Hotel and Conference Centre, situé au 698, rue Arthur O., offre un tarif spécialq aux patients et aux familles qui séjournent à Thunder Bay pour des raisons médicales.

- Site Web : [www.airlanehotel.com](http://www.airlanehotel.com) – Tarif spécial pour des raisons médicales de
- Comprend le transport aller-retour au Centre des sciences de la santé tous les jours de 7 h à 20 h
- Pour réserver, composez le 1 800 465-5003 et mentionnez le code PATIENT
- Envoyez le formulaire de réservation de chambre par télécopieur au 807 475-4852
- Réservations en ligne [www.airlanehotel.com](http://www.airlanehotel.com) – code spécial PATIENT

D'autres établissements d'hébergement sont proposés sur les sites suivants :

- [www.thunderbay.ca/visiting/accommodations.htm](http://www.thunderbay.ca/visiting/accommodations.htm)
- [www.search.211north.ca](http://www.search.211north.ca)

Téléphone :

- 2-1-1
- Répertoire des pages jaunes

## Cartes et transport

- [www.thunderbay.ca/Visiting/Maps\\_and\\_Transportation](http://www.thunderbay.ca/Visiting/Maps_and_Transportation)

## Programme de subventions accordées aux résidents du Nord de l'Ontario pour frais de transport à des fins médicales

Ce programme aide à payer certaines des dépenses liées au transport pour les personnes qui doivent voyager 100 km ou plus afin de recevoir des services médicaux spécifiques. Pour en savoir davantage au sujet de ce programme, visitez :

- <http://www.health.gov.on.ca/fr/public/publications/ohip/northern.aspx>